
Dagsorden Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 29. februar 2024 kl. 17.00 – 19.30 

Deltagere: Bjarne Schytt Nielsen, Christian Holm, Britta Schmidt, Henriette Egelund Andersen, Jeanne 
Kamilla Schytt, Kasper Vestergaard Grøfthauge, Lars Scheby, Louise Vogelius, Rasmus Rosenkrans, Tim 
Visti Nonnemann, Ulrik Steen Petersen,  
Afbud: Kim Rantzau, Rasmus Løgstrup Hansen 

Ordstyrer: 

Referent: 

Pkt. Punktindhold 
Beskrivelse 

Init. 
O/D/B 

Tid 

Referat: 

1. Orientering fra formand, 
ledelse, medarbejdere og 
elever 
 

 Formand: 
Intet 
 
Leder: 
Der er opslået en afdelingslederstilling til start 1/5. 
Rasmus; Tim og Henriette deltager. 
 
Alle skolerne mangler et økonomisk overblik, da FMK er 
overgået til nyt økonomisystem. Det udfordrer skolernes 
beregninger og samtidigt med mellemformer, så giver det et 
vakuum for hvornår vi kan træffe beslutninger. 
 
Mellemformer er en stor opgave som vi langsomt er på vej 
ind i med. 
 
Der kommer 60 børn i F-SFO 
 
Medarbejderne: 
God energi omkring ny leder. Kommende skoleårs 
planlægning er ved at komme i gang. Sammenlægning af 
nuværende 8. årgang fylder også hos personalet. 
 
Elever: 
Intet nyt 
 
 

2. SFO2 
Liam 
 

 Præsentation af opstarten 
Liam åbner alle dage, og Jonas lukker. Klubben har åbent mandag til 
torsdage på skoledage. 
I gennemsnit er der 10-13 (nogle uger op til 16-18) 
Primært fra Nordager, men enkelte besøg fra Tingager og friskolen. 
Udgangspunktet er involvering af børnene, så deres ideer er på banen. 
Tilbuddet er stadig i en opstartsfase, og der arbejdes på udbuddet af 
aktiviteter, som fanger en sund interesse. 
Der skal være lidt flere børn før det giver mening at invitere 
idrætsforeningen. 



Der er flere gode ideer til at rulle nuværende 3. årgang ind i klubben. 
 
Udfordringen med mobiltelefoner findes også i SFO-2. Tilbuddet er 
støttet fra Opvækst og Læring i 2 år, og forventningen er at det er 
selvkørende inden da. 
 
 
 

3. Elever 
Løsning i fht. at komme op i 
byen – eleverne har en mulig 
løsning. 
 
 

 Forslag om at kunne gå delvist op til byen fx REMA. 
Udgangspunktet for den nuværende ordning var indtagelse 
af bl.a. energidrik, komme for sent tilbage og nogle 
konflikter. 
Det er vigtigt at elever, forældre og medarbejdere arbejder 
med den fælles tillid i fht. at muligheden kunne komme med 
tiden, men der skal arbejdes lidt mere. 

4. Trivselsundersøgelse 
 
 

 Den nationale trivselsundersøgelse gennemføres pt. Og når 
resultaterne fremlægges for forældrene 

5. Skriv fra ledelse 
I fht. 2 lærer/voksen  
 
 

 Der ligger ikke et udgangspunkt om omkonvertering af 
understøttende undervisning til 2-voksen. I forhold til 
kommende skoleår regner skolen stadig på det. Da pausetid 
kommer fra samme pulje så afhænger mængden af timer af 
flere parametre. Jo mere 2-voksen, jo større kvalitet af 
undervisningen, og jo flere muligheder for at understøtte 
trivsel og læring. 
Det er et stort ønske fra personalets side, at der kommer så 
mange 2-voksentimer. 
 
Bestyrelsen beslutter, at så mange understøttende timer 
som muligt omlægges til 2-voksen. 
 

6. Vandautomat og køleskabe 
Økonomi og rengøring, 
fortsættelse 
 
 

 Skolen finder et skab til 0A inden F-SFO starter. 
Lige pt. er det vigtigt, at skolen ikke er bundet af evt. 
nyindkøb af skabe. 
Bestyrelsen vil på kommende forældremøder italesætte 
behovet for forældrerengøring. 

7. Forældre uddannelse af 
skolebestyrelse 
 
 

  

8. Skærmtid 
12 anbefaler 

 Udsat 

9. Evt. 
 

 Møderække: 8/4, 7/5, 11/6 
Ekstraordinært møde d. 19/3 kl. 17.00-17.45 
 
Punkter til kommende møder: 
Anbefalinger omkring skærmbrug (de 12 anbefalinger) 
 

 


